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Protokół nr 127/22  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 14 stycznia 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2, sala 126 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler – Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

          

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Alicja Krzemień    - kierownik Powiatowego Zarządu  

        Dróg w Wieluniu (PZD) 

4. Pan Bartłomiej Panek   - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu  

        Dróg w Wieluniu (PZD) 

5. Pan Maciej Bryś   - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego  

         w Wieluniu  

6. Pani Dorota Niezgoda   - pracownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  

7. Pani Beata Korczewska  - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

         Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 
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8. Pani Alina Piekarek   - p.o. głównego księgowego Samodzielnego  

         Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

         w Wieluniu (SP ZOZ) 

9. Pan Marek Augustyn   - dyrektor Samodzielnego  

         Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

         w Wieluniu (SP ZOZ) 

10. Pani Małgorzata Zygmunt  - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

11. Pan Sylwester Kaczmarek  - dyrektor Powiatowego Centrum Usług  

         Wspólnych (PCUW) 

12. Pani Elżbieta Urbańska-Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

13. Pani Eliza Michalska-Kowalczyk - radca prawny Starostwa Powiatowego  

         w Wieluniu  

 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2021 - temat 

sesyjny.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodów,  

w których kształci Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodów,  

w których kształci Branżowa Szkoła I stopnia,  wchodząca w skład Zespołu Szkół 

nr 1 w Wieluniu.  



 

 

3 

  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form 

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński na 2022 rok.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

i przedstawienia Prezesowi Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych sprawozdania rzeczowo-finansowego samorządu 

powiatowego o zadaniach zrealizowanych ze środków PFRON w okresie 2021 

roku.  

9. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

30.11.2021 r., sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 30.12.2021 r. 

10. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji spłat kredytów zaciągniętych przez 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za 2021 rok.  

11. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów Pana Jacka Olczyka w sprawie 

przygotowania dokumentacji projektowej na budowę chodnika wzdłuż drogi 

powiatowej Nr 4520E w miejscowości Pątnów na odcinku od szkoły do torów 

kolejowych długości 1,160 km.  

12. Rozpatrzenie wniosku Sołectwa Bieniec dotyczącego zabezpieczenia środków 

finansowych w budżecie powiatu na rok 2022 na wykonanie chodnika w ciągu 

drogi powiatowej Nr 4525E w miejscowości Bieniec od posesji nr 1 do posesji  

nr 30.  

13. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Miejskiej w Wieluniu Pana Andrzeja 

Gęsiaka w sprawie opracowania projektu przebudowy drogi powiatowej  

Nr 4508E w miejscowości Kurów, ul. Wieluńska.  
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14. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Grzegorza 

Mielczarka, złożonego na XLVI posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 29.12.2021 r. w sprawie lepszego 

doświetlenia bądź zamontowania progów zwalniających na przejściu  

dla pieszych w miejscowości Młynisko przy Szkole Podstawowej i Publicznym 

Przedszkolu. 

15. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Biała Pana Aleksandra Owczarka w sprawie 

ustalenia terminu wspólnego spotkania organów wykonawczych i ewentualnie 

zainteresowanych radnych gminnych i powiatowych dotyczącego współpracy  

w zakresie działań na drogach powiatowych.  

16. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu  

Pana Henryka Wojcieszaka złożony na CXXV posiedzeniu Zarządu w dniu  

20.12.2021 r. w sprawie rozpoznania przez Powiatowe Centrum Zarządzania 

Kryzysowego możliwości powiadamiania mieszkańców o planowanym dłuższym 

wyłączeniu energii elektrycznej na terenie powiatu wieluńskiego poprzez system  

SMS-owego powiadamiania ludności tzw. alert RCB.  

17. Przyjęcie sprawozdania Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2021 r. - temat sesyjny.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie układu wykonawczego  

do budżetu na 2022 r.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania podległym 

jednostkom informacji o ostatecznych kwotach dochodów i wydatków tych 

jednostek na 2022 rok.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2022.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

23. Sprawy bieżące. 

24. Wolne wnioski. 

25. Zamknięcie CXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 1 

Otwarcie CXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXXVII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

      

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 4 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą. Nieobecny Pan Łukasz Dybka.  

 

         

        Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w punkcie pn. „Sprawy bieżące” Zarząd zajmie się sprawą dotyczącą Wezwania 

do zapłaty kwoty 2.060.114,36 zł, doręczonego w dniu 31.12.2021 r., a skierowanego 

do Powiatu Wieluńskiego przez Gminę Wieluń. Podkreślił, że wczoraj członkowie 

Zarządu dostali pismo w tej sprawie. Przekazał, że wysłał pismo, w którym 

poinformował, że Zarząd zbiera się w dniu 14.01.br. i wówczas udzieli ostatecznej 

odpowiedzi. Zaznaczył, że wezwanie wpłynęło w dniu 31.12.21 r. przed godz. 15.00. 

Zapytał, czy są jakieś uwagi, propozycje do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. 

Zarządził głosowanie „za” przyjęciem porządku obrad. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Łukasz Dybka).  
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 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2021 - temat 

sesyjny.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodów,  

w których kształci Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodów,  

w których kształci Branżowa Szkoła I stopnia,  wchodząca w skład Zespołu Szkół 

nr 1 w Wieluniu.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form 

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński na 2022 rok.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

i przedstawienia Prezesowi Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych sprawozdania rzeczowo-finansowego samorządu 

powiatowego o zadaniach zrealizowanych ze środków PFRON w okresie 2021 

roku.  

9. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

30.11.2021 r., sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 30.12.2021 r. 

10. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji spłat kredytów zaciągniętych przez 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za 2021 rok.  
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11. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów Pana Jacka Olczyka w sprawie 

przygotowania dokumentacji projektowej na budowę chodnika wzdłuż drogi 

powiatowej Nr 4520E w miejscowości Pątnów na odcinku od szkoły do torów 

kolejowych długości 1,160 km.  

12. Rozpatrzenie wniosku Sołectwa Bieniec dotyczącego zabezpieczenia środków 

finansowych w budżecie powiatu na rok 2022 na wykonanie chodnika w ciągu 

drogi powiatowej Nr 4525E w miejscowości Bieniec od posesji nr 1 do posesji  

nr 30.  

13. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Miejskiej w Wieluniu Pana Andrzeja 

Gęsiaka w sprawie opracowania projektu przebudowy drogi powiatowej  

Nr 4508E w miejscowości Kurów, ul. Wieluńska.  

14. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Grzegorza 

Mielczarka, złożonego na XLVI posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 29.12.2021 r. w sprawie lepszego 

doświetlenia bądź zamontowania progów zwalniających na przejściu  

dla pieszych w miejscowości Młynisko przy Szkole Podstawowej i Publicznym 

Przedszkolu. 

15. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Biała Pana Aleksandra Owczarka w sprawie 

ustalenia terminu wspólnego spotkania organów wykonawczych i ewentualnie 

zainteresowanych radnych gminnych i powiatowych dotyczącego współpracy  

w zakresie działań na drogach powiatowych.  

16. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu  

Pana Henryka Wojcieszaka złożony na CXXV posiedzeniu Zarządu w dniu  

20.12.2021 r. w sprawie rozpoznania przez Powiatowe Centrum Zarządzania 

Kryzysowego możliwości powiadamiania mieszkańców o planowanym dłuższym 

wyłączeniu energii elektrycznej na terenie powiatu wieluńskiego poprzez system  

SMS-owego powiadamiania ludności tzw. alert RCB.  

17. Przyjęcie sprawozdania Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2021 r. - temat sesyjny.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie układu wykonawczego  

do budżetu na 2022 r.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania podległym 

jednostkom informacji o ostatecznych kwotach dochodów i wydatków tych 

jednostek na 2022 rok.  
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20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2022.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

23. Sprawy bieżące. 

24. Wolne wnioski. 

25. Zamknięcie CXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2021 – temat 

sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał  

z-cę naczelnika wydziału edukacji panią Małgorzatę Zygmunt oraz pana dyrektora 

Sylwestra Kaczmarka. Powiedział, że cieszy się, że nie dopłacamy, że poziom  

we wszystkich stopniach awansu zawodowego został osiągnięty, czyli ułożenie całej 

pracy w szkołach, placówkach oświatowych świadczy o dobrej organizacji pracy, aby 

nie dochodziło do wypłat, które można powiedzieć są darmowe.  

Z jego obserwacji wynika, że nie w każdej jednostce samorządu terytorialnego  

tak to wygląda, bo dopłacają. Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

 

 

 

 



 

 

9 

  

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2021 - temat sesyjny (głosowało  

4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Marek Kieler). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Na salę obrad wszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie. 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

zawodów, w których kształci Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół  

nr 1 w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Elżbietę Urbańską-Golec oraz pana Łukasza Dybkę – członka Zarządu. 

Poinformował, że Zarząd w tej chwili obraduje w pełnym 5 osobowym składzie. 

Udzielił głosu pani dyrektor.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu krótko 

omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odniósł się  

do zapisów w projekcie uchwały mówiących o kształceniu w zawodach. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu wymieniła 

zawody, a mianowicie: technik architektury krajobrazu, technik budownictwa, technik, 

rachunkowości, technik ekonomista, technik geodeta, technik logistyk, technik 

żywienia i usług gastronomicznych  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że w projekcie 

uchwały nie ma technika rachunkowości.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził,  

że brakuje technika rachunkowości.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że przedmiotowy punkt dotyczy uzgodnienia tych 
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zawodów, na które opinia Wojewódzkiej Rady Zatrudnienia jest nieaktualna,  

a jeżeli chodzi o technika rachunkowości to przepisy nie wymagają w tym momencie 

tej zgody.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu dodała,  

że na rozpatrywane kierunki musiała wystąpić do Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy  

o przedłużenie możliwości kształcenia w tych kierunkach. Przekazała, że uzyskali 

zgodę, a zgodnie z prawem oświatowym wszystkie kierunki kształcenia, w których 

kształcą szkoły zawodowe mają w tej chwili ważność 5 lat. Dlatego też wystąpiła  

do Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy o zgodę na te kierunki kształcenia, na które 

zgoda została jakby wygaszona. Aby móc przygotować nabór od 1.09.2022/2023 

musiała wystąpić w następujących zawodach: technik architektury krajobrazu, 

technik budownictwa, technik ekonomista, technik geodeta, technik logistyk, technik 

żywienia i usług gastronomicznych.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę na błąd pisarski  

w piśmie pani dyrektor, a mianowicie zamiast rok szkolny 2022/2022, powinno  

być 2022/2023.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy funkcjonuje klasa  

w zawodzie technik geodeta.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że funkcjonują klasy. Są oddziały łączone, tzw. połówki i w tej chwili 

mają w klasie IV techników geodetów i w klasie III.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 762/22 w sprawie uzgodnienia zawodów, w których kształci Technikum 

wchodzące w skład Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 762/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 6  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

zawodów, w których kształci Branżowa Szkoła I stopnia,  wchodząca w skład 

Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w tym 

punkcie jest podobna sytuacja jak w poprzednim. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu krótko 

omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 763/22 w sprawie uzgodnienia zawodów, w których kształci Branżowa Szkoła  

I stopnia,  wchodząca w skład Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 763/22 stanowi załącznik do protokołu.   

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia 

form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane 

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2022 rok. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu  

z-cy naczelnika wydziału edukacji pani Małgorzacie Zygmunt.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotową sprawę. Podkreśliła, że wczoraj 

członkowie Zarządu otrzymali nowy projekt uchwały. Następnie wyjaśniła, co było 

tego przyczyną, a mianowicie analiza ostatnich rozstrzygnięć nadzorczych wojewody 

łódzkiego i konsultacja z panią mecenas skłoniła wydział do doprecyzowania 

specjalności, które są określone w paragrafie 3 tego projektu uchwały. Dodała,  
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że doszli do wniosku - po wyżej wspomnianej analizie, że zapisanie w sposób 

bardziej ogólny, a było to celowe zamierzenie, żeby objąć wszystkie możliwe kierunki 

doskonalenia, zgodne z potrzebami szkół czy placówek może budzić zastrzeżenie 

organu nadzoru. Dlatego proponują, aby w paragrafie 3 doprecyzować specjalności, 

na które to dofinansowanie może być przyznane, więc tę zmianę przedstawia 

Zarządowi. Przekazała, że dyrektorzy zostali zapoznani z tą zmianą, dzisiaj zostanie 

podpisane nowe porozumienie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o Związki 

Zawodowe.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że zostanie to przedstawione Związkom Zawodowym, 

ale jeśli chodzi o projektu uchwały Rady Powiatu to przepis wprost nie mówi  

o konieczności konsultacji ze Związkami Zawodowymi. Związki Zawodowe muszą 

zaopiniować i to precyzuje ustawa Karta nauczyciela podział środków, czyli projekt 

uchwały Zarządu, który przedstawią Zarządowi po podjęciu uchwały przez Radę 

Powiatu, ponieważ uchwała ta będzie jednocześnie podstawą do podjęcia uchwały 

Zarządu, która będzie dzieliła środki na poszczególne szkoły i placówki. Opinia 

Związków Zawodowych w tym obszarze była dodatkowa.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy ta uchwała jest 

przeznaczona na ten rok, czy na dłużej.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, przepis mówi, że corocznie organ prowadzący 

ustala te cztery rzeczy, maksymalną kwotę dofinansowania, formę i specjalności.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to dotyczy roku budżetowego, a nie roku szkolnego. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji potwierdziła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że pewnie zagłosuje 

„za”, ale ma obawy, bo gdyby się okazało, że ktoś chciałby jakiś zbliżony kierunek,  
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a tu nie jest wymieniony to byłoby to wbrew uchwale. Podkreślił, że z tego powodu 

ma trochę obawy. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że musi to być zgodnie z kierunkami, które są w danej szkole, placówce oświatowej 

tu nie można sobie dowolnego wybrać.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że generalna zasada jest taka, że to musi być zgodne  

z potrzebami szkoły. Bierze się pod uwagę jeszcze dodatkowe kryteria: wyniki 

egzaminów, zasady określone przez państwo w zakresie polityki oświatowej. 

Generalnie potrzeby szkół są najważniejszym kryterium. Dodała, że te zapisy starała 

się zrobić takie ogólne, żeby taka forma mogła wpisać się jednak w te zapisy, 

aczkolwiek nie wyklucza, że może pojawić się coś, co nie będzie się wpisywało.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy trzeba spełniać jedne 

punkt.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że nie. Jeżeli planowane szkolenie, konferencja  

czy warsztaty mieszczą się, w którejś specjalności to nie ma tutaj potrzeby,  

aby spełnić. 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że wystarczy jedno kryterium do spełnienia.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jeśli nauczyciel 

spełni kryterium z punktu 6 to właściwie i tak ma „otwartą furtkę” na kierunki 

niewymienione w punkcie 1, zacytował: 6) poszerzenie wiedzy merytorycznej  

i metodycznej przez nauczycieli poszczególnych przedmiotów i specjalności (…). 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że to jest najbardziej ogólny zapis, który celowo 

został wprowadzony, aby tak jak pan radny mówi, jeżeli pojawią się specjalności, 

które nie mieszczą się, żeby znalazły się właśnie w tym punkcie 6. Dodała, że zapisy 

wynikają tylko z analizy rozstrzygnięć nadzorczych i do końca trudno uzasadnić  

je tak „twardo”.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 764/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych  

za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2022 rok 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Uchwała Nr 764/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Dybce. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał, co się dzieje z regulaminem 

wynagradzania nauczycieli.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że regulamin wynagradzania jest na pewnym 

etapie opracowany, wydział po rozmowie z panem starostą czeka na decyzję czy ma 

ten regulamin Zarządowi przedstawiać, czy nie i tej decyzji dalej nie ma.  

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że będzie na następnym Zarządzie.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji zapytała, czy będzie decyzja. 

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że Zarząd będzie jeszcze raz rozpatrywał regulamin. Będzie musiał być Zarząd przed 

sesją 28.01.br., bo trzeba będzie wskazać wnioski, które będą do złożenia i wtedy 

Zarząd będzie nad tym debatował.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji kontynuując temat zapytała, czy mają przedstawić uzgodniony  

na tym etapie projekt regulaminu i wszystkie uwagi jakie zebrali od dyrektorów,  

od Związków Zawodowych do analizy.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że tak, po tych wszystkich konsultacjach do analizy. Udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnośnie poprzednich punktów 

zapytał, czy w ZS nr 2 i ZS nr 3 nie ma takich zawodów.  
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Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że tam też są zawody, które wymagają 

zaktualizowania opinii Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy. Dyrektorzy złożyli wnioski 

do Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy i czekają na rozpatrzenie. W przypadku ZS nr 3 

jest taka uwaga, że zawody czeladnicze nie wymagają tej opinii.  

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

i przedstawienia Prezesowi Państwowego Funduszu Rehabilitacji  

Osób Niepełnosprawnych sprawozdania rzeczowo-finansowego samorządu 

powiatowego o zadaniach zrealizowanych ze środków PFRON w okresie 2021 

roku. 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią dyrektor 

Beatę Korczewską i panią Dorotę Niezgodę pracownika Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Udzielił głosu pani dyrektor.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jaka jest kwota odsetek. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że 3,95 zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o kwotę 8,29 zł. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że kwota 8,29 zł są to odsetki, które otrzymali z Warsztatu Terapii Zajęciowej i są też 

zwrócone do PFRON-u. Odsetki muszą zwracać po 1. stycznia każdego roku i nie są 

wykazane w sprawozdaniu tylko zwracają je w następnym roku.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 765/22 w sprawie przyjęcia i przedstawienia Prezesowi Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych sprawozdania rzeczowo-finansowego 

samorządu powiatowego o zadaniach zrealizowanych ze środków PFRON w okresie 

2021 roku (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 765/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał panią 

dyrektor czy ma informację na temat wysokości środków z PFRON. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie. Przekazała, że na pewno zmieniło się rozporządzenie i będą wyższe środki 

od 1. stycznia na Warsztaty Terapii Zajęciowej (WTZ), ale to jest zobowiązanie,  

więc ile środków otrzymamy tyle przekazujemy WTZ. Jest podpisany aneks,  

w naszym WTZ od 1. marca będzie 30 uczestników, przygotowują w tej chwili 

pracownię.   

 

 

Pkt 9 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

30.11.2021 r., sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 30.12.2021 r. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odniósł się do stanu 

zobowiązań wymagalnych i niewymagalnych. Udzielił głosu pani Alinie Piekarek. 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

wyjaśniła, że zobowiązania wymagalne zmalały, bo doczekali się zapłaty  

za endoprotezy, są zapłacone za pewne nadwykonania praktycznie to,  

co wypracowali za trzy kwartały.  

Pan Marek Augustyn – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodał, że mowa  

o sytuacji, którą zakładali, jeśli chodzi o zobowiązania.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pani 

księgowa mówiła też o należnościach.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał panią 

księgową czy chciałaby jeszcze zabrać głos w temacie należności. 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

poprosiła o zadawanie pytań.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze jakieś pytania. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że rozumie,  

że te zobowiązania w stosunku miesiąc do miesiąca do października zwiększyły się 

przede wszystkim o kredyt w BFF.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że zgadza się.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy na koniec grudnia 

został spłacony w BFF, czy jest cały czas.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że na koniec grudnia było wykorzystanie w wysokości…  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że 30 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że razem 

zobowiązania w stosunku miesiąc do miesiąca wzrosły o 1 467 000 zł, czy tak? 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że o 1 473 000 zł, tzn. razem o 1 467 933 zł, z tego niewymagalny 

1 473 773 zł. Głównie złożyło się na to zapłacenie projektu e-usług, a jeśli chodzi  

o kredyt to mają informację odnośnie kredytu jak wyglądała sytuacja w BFF. 

Praktycznie kredyt był spłacony były tylko jeszcze faktury za prowizje, dlatego jest 

widoczna jeszcze na saldzie prowizja i końcowe odsetki w tej informacji kredytowej. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy chodzi  

o te 33 tys. zł. 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że jest to prowizja+odsetki.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że zostało  

33 552  zł.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Udzielił głosu panu skarbnikowi. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tym kredytem 

1 500 000 zł (z czegoś to wynikało, że został zaciągnięty), coś zostało spłacone 

dodając, że mówi zaraz też o końcu grudnia, o wykonaniu - jeśli spłaciliśmy  

1 500 000 zł, czy kwota zobowiązań z tytułu towarów i usług zwiększyła się, czy nie. 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że akurat tutaj ma sprawozdanie, jeśli chodzi o zobowiązania  

na listopada, a jeśli chodzi o informację kredytową to już ma na koniec grudnia.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że zgadza się, 

ale chodzi mu o taką rzecz, jeśli nie byłoby tego kredytu zaciągniętego na koniec 

listopada to mielibyśmy zobowiązania też te same, bo byłyby to zobowiązania  

na dostawach towarów i usług. Wyjaśnił, że jeśli spłaciliśmy na koniec grudnia 

1 500 000 zł, to czy miało to wpływ zaznaczając, że wie, że dzisiaj jest 14.01.br.,  

czy kwota zobowiązań wzrasta.   

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

zapytała, czy chodzi o to czy drastycznie wzrosną.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że o to mu chodziło.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

poinformowała, że cały czas starała się monitorować tę sytuację przy płatnościach  

i ten poziom zobowiązań wymagalnych utrzymać też w grudniu, ale wiadomo to jest 

koniec roku i dochodzą też takie rzeczy jak potwierdzenia sald. Często okazuje się, 

że są jeszcze jakieś zaległe faktury, bo np. przyszła faktura  

z towarem na oddział bezpośrednio i nie była przekazana do księgowości, ale myśli, 

że w sumie i tak te kwoty nie uczynią dużo więcej niż te zobowiązania wymagalne  

na poziomie 1 500 000 zł w grudniu.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jeżelibyśmy przyjęli 

te dane na 30.11. i gdyby się tak zdarzyło, że należności zostałyby spłacone  

do szpitala to dług wychodzi w wysokości 31 725 000 zł, czy tak? 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że tak.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że można by przyjąć 

taką retorykę, że w tym okresie 30.11. takie jest zadłużenie szpitala.  
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Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że tak, realne.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z przedmiotową 

informacją.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań oraz o stanie należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.11.2021 r., sporządzoną wg stanu księgowego 

na dzień 30.12.2021 r. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji spłat kredytów zaciągniętych przez 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za 2021 rok. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

księgowej. 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

krótko omówiła informację.  Dodała, że doszedł kredyt inwestycyjny na tomograf, 

który zaczną spłacać od lipca tego roku, a z kolei odejdzie ten pierwszy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, czyli limity zostaną 

utrzymane.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, od kiedy jest ten kredyt 

inwestycyjny.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

poinformowała, że od lipca, a od września spłacamy ten duży w BGK.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, ile rocznie 

spłacamy kredytów brutto z odsetkami, kapitału.  
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Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

przekazała, że jest to ostatnia rubryka: razem spłata w 2021 r. tylko, jeśli chodzi  

o BFF to jest to kwota obrotu.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że w przyszłym roku 

będzie można o tym mówić ewentualnie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że przyszły rok 

będzie pokazywał ile zaplanowane jest na spłatę.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapyta o wysokość raty. 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

przekazała, że 240 740 zł miesięcznie jest tego dużego kredytu. Ta należność 

główna+odsetki, bo na saldzie widnieje tylko należność główna, odsetki  

są przypisywane w momencie zapłaty, bo wiadomo one też się zmieniają. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przypomniał, że poprzednio 

była mowa o linii kredytowej, rozeznaniu, że gdzieś można by taniej dostać  

niż w BFF.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego w SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że były rozmowy, w których udział brał pan skarbnik. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że z tego, co wie to sprawa jest zawieszona. 

Pan Marek Augustyn – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdził. Dodał,  

że sam bank nie wie w jaką stronę pójdzie polityka finansowa banku w obliczu 

wszystkich zmian, okoliczności z jakimi mamy do czynienia. Pierwotnie miała być ta 

oferta w grudniu, ale nie udała się.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do projektu ustawy  

i 4 kategorii. Zapytał, czy liczyła pani księgowa w jakiej będziemy kategorii. 

Pani Alina Piekarek – p.o. główny księgowy SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że w kategorii B.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do programu 

naprawczego.  
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Pan Marek Augustyn – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśnił, że program 

naprawczy cały czas funkcjonuje i też go sprawozdają, natomiast w sytuacji gdyby 

byli w kategorii B mają mniejszą ingerencję zewnętrzną.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z informacją.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji spłat 

kredytów zaciągniętych przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu za 2021 rok. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o zadawanie 

pytań związanych ze szpitalem.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że podobno – nie wie 

czy to jest niedopatrzenie, czy fakt realny, ktoś kto pracuje na oddziale covidowym  

w trakcie pracy schodzi i podaje kontrasty pacjentom. Podkreślił, że nie wie na ile  

to jest prawda. Poprosił o odpowiedź.  

Pan Marek Augustyn - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśnił, że przy tak 

ograniczonej liczbie personelu, z którym mają do czynienia i w obliczu decyzji, którą 

podjęli, tzn. o wydzieleniu oddziału covidowego, a nie np. zagospodarowaniu interny, 

czy też oddziału rehabilitacji, co pierwotnie miało nastąpić zaznaczając, że mają 

ciągle ograniczone zasoby personalne, czasem są niestety w konieczności,  

bo oddziałowa rehabilitacji jest również oddziałową na oddziale covidowym. 

Wszystkie ewentualne ruchy wewnętrzne w obrębie szpitala są obwarowane 

odpowiednią procedurą bezpieczeństwa, co omówił. Podkreślił, że w dzisiejszej 

sytuacji nie da się uniknąć całkowicie pracy czasem na różnych oddziałach tym 

bardziej, że mają np. do czynienia z tym, że pacjenci covidowi muszą być np. 

poddani chociażby badaniu na tomografie komputerowym. W tej chwili mają 

sytuację, w której ciągle ten tomograf pracuje, zarówno dla covidowych pacjentów jak 

i dla normalnych pacjentów, za każdym razem muszą dokonywać odpowiednich 

procedur w dziedzinie odkażania, dekontaminacji, itd. Przekazał, że zakupili 

specjalne urządzenia po to, aby można to było zrobić możliwie jak najszybciej,  
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ale jakby w tej sytuacji nie mogą sobie pozwolić na to, aby tylko ci pracownicy  

z oddziału covidowego byli tylko na covidowym i w ogóle się nie poruszali 

gdzieindziej. To jest w dzisiejszych realiach niemożliwe. To, co mogą zrobić, to mogą 

przeprowadzić wszystkie zasady bezpiecznego poruszania się z oddziału 

covidowego na inne oddziały, bo jest to obwarowane szeregiem procedur 

bezpieczeństwa. Dodatkowo każda winda wyposażona jest w specjalne lampy 

ultrafioletowe, które cyklicznie zapalają się i odkażają całą windę. Podkreślił, że nie 

są w stanie wyizolować tylko grupy medyków na oddział covidowy, żeby nigdzie się 

nie poruszali, to jest po prostu niemożliwe. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński przekazał, że wystąpił 

wczoraj formalnie do pana dyrektora, ale na Zarządzie również to porusza,  

a mianowicie, aby kolejny raz przyjrzeć się pracy poradni, szczególnie poradni 

ortopedycznej dodając, że pan starosta również otrzymał telefon, jak również pan 

wicestarosta od pacjentów odnośnie stosunku do pacjentów pana                  . 

Poprosił, aby pan dyrektor zajął się tym tematem.     

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu przypomniał, że jak pan Augustyn 

został wybrany na stanowisko dyrektora to mówił mu o temacie SOR-u (Szpitalny 

Oddział Ratunkowy), Ambulatorium, żeby pan                tam jednak nie przyjmował, 

bo jest tragedia. Ten pan psuje całą wizytówkę szpitala.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że też miał 

wczoraj skargę telefoniczną i o tym samym miał powiedzieć. Również potwierdził,  

że ten pan psuje całą wizytówkę szpitala.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że odsyła  

do prywatnych firm na badania, nic nie chce robić w szpitalu tylko odsyła,  

więc można powiedzieć, że działa na szkodę szpitala.   

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział do pana 

dyrektora, żeby sobie wyobraził, że osoba została przywieziona z wypadku  

do szpitala, a ww. pan mówi, że wszystko jest dobrze, w ogóle bez żadnych badań 

tylko wzrokowo i do matki tej osoby powiedział „że pani to coś wymyśla” i zostały 

odprowadzone „z kwitkiem”.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że jak coś to prywatnie 

może iść, normalnie w poradni, w szpitalu, w Ambulatorium mówił, że tutaj nie ma co, 

że prywatnie będzie szybciej.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kiedy takie 

procedury możemy wykonać w szpitalu.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że poprosił 

tę osobę poszkodowaną, żeby napisała do niego skargę i zwrócił się do pana 

dyrektora ze słowami, że też będzie prosił o wyjaśnienia na piśmie. Dodał, że jest 

kilku lekarzy, którzy psują wizytówkę, a my się tu możemy starać. Głównie albo  

w Ambulatorium, albo w poradni są takie problemy, które nie robią dobrej reklamy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że możemy mieć sprzęt, 

wszystko, a jak nie będą robione jakieś badanie i ludzie będą odsyłani nie wiadomo 

gdzie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że czasem 

wystarczy trochę kultury.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził,  

że wystarczy trochę kultury, empatii, podejścia, co mu zaszkodziło chociaż 

przebadać tę osobę. Dodał, że całe szczęście, że nic poważnego się  nie zadziało  

w ciągu doby, a niech pan dyrektor sobie wyobrazi, że osoba miałaby jakieś 

obrażenia wewnętrzne albo jakiś wstrząs i kolejny szpital pozwany jest przez taką 

obsługę, do sądu o roszczenie. Zaznaczył, że to trzeba wyeliminować. Powiedział,  

że rozumie, że brakuje tych lekarzy, że to jest „łatanie jakiś dziur”, ale tacy lekarze  

nie powinni pracować.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że myśli, że rozwiążemy 

ten temat.  

 

  

Pkt 11 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów Pana Jacka Olczyka w sprawie 

przygotowania dokumentacji projektowej na budowę chodnika wzdłuż drogi 

powiatowej Nr 4520E w miejscowości Pątnów na odcinku od szkoły do torów 

kolejowych długości 1,160 km. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał kierownictwo 

PZD w Wieluniu panią Alicję Krzemień, pana Bartłomieja Panka i z-cę naczelnika 

wydziału komunikacji pana Macieja Brysia. Przekazał, że jest to ponowienie wniosku, 

bo był kilka miesięcy wcześniej. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przypomniała,  

że wówczas była mowa o tym, aby przekazać tę drogę w zarzadzanie gminie  

i zmianę kategorii.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że pan wójt  

nie odpowiedział na to pismo.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że nie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, aby napisać, 

że w związku z brakiem odpowiedzi ponawiamy.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu zaznaczył,  

że na gminie Pątnów mamy trochę zrobionych projektów: Popowice, Grębień, który 

niedługo będzie zrobiony, Bieniec.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu dodała, że Załęcze 

Wielkie.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

że w związku z tym, że na terenie gminy Pątnów jest przygotowanych kilka 

dokumentacji, które wymagają w pierwszej kolejności w miarę możliwości będą 

realizowane, jeżeli pozyskamy środki zewnętrzne. W następnej kolejności Zarząd 

dopiero pochyli się nad przygotowaniem projektu tej drogi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, żeby dopisać, że ponawiamy 

propozycję.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaproponował, żeby może od tego 

zacząć, że ponawiamy. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że można 

tak zapisać, że jeśli chodzi o przyspieszenie inwestycji to ponawiamy wniosek  

o przejęcie tej drogi w zasób dróg gminnych. Zarządził głosowanie.   
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi wnioskodawcy w sprawie przygotowania dokumentacji 

projektowej na budowę chodnika wzdłuż drogi powiatowej Nr 4520E w miejscowości 

Pątnów na odcinku od szkoły do torów kolejowych długości 1,160 km, zgodnej  

z decyzją podjętą na CXXVII posiedzeniu Zarządu, do przygotowania odpowiedzi 

zobowiązując Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu (głosowało  

5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 12 

Rozpatrzenie wniosku Sołectwa Bieniec dotyczącego zabezpieczenia środków 

finansowych w budżecie powiatu na rok 2022 na wykonanie chodnika w ciągu 

drogi powiatowej Nr 4525E w miejscowości Bieniec od posesji nr 1 do posesji 

nr 30. 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że dokumentacja jest wykonana, koszt to 3 400 000 zł. Zapytał, czy jest już 

pozwolenie.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła, że jest 

zgłoszenie.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tu jest 

już sprawa w toku. Dodał, że mieszkańcom głównie chodzi o chodnik, o czym  

on wielokrotnie rozmawiał, jak i pan wicestarosta. Mieszkańcom nie chodzi  

już o nawierzchnię asfaltową, żeby to poprawić, bo faktycznie ta nawierzchnia  

w porównaniu do innych dróg powiatowych jest można powiedzieć na dobrym 

poziomie tylko tutaj jest problem, że nie możemy tego rozdzielić. Poprosił  

o odpowiedź czym to jest spowodowane – czy nie można rozdzielić tych kosztów,  

czy nie można tego przekosztorysować, czy to jest związane z całym projektem, 

gdzie wchodzi tam kanał technologiczny i ten kanał trzeba wykonać? 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła, że kanał 

technologiczny jest zlokalizowany pod chodnikiem, więc musimy go wbudować. 

Przekazała, żeby chodnik wybudować przy jezdni około 5 m, należy zrobić 
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poszerzenie do 5,5 m przynajmniej, więc to poszerzenie przy budowie chodnika 

powinniśmy zrobić. W pewnych miejscach projektant projektuje kanalizację 

deszczową, bo częściowo jest odwodnienie rowami, a częściowo jest też kanalizacja 

deszczowa, więc te rzeczy trzeba wykonać. Dlatego to nie jest sama budowa 

chodnika.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu dodał,  

że zaoszczędzimy tylko na nawierzchni, resztę trzeba zrobić przy chodniku.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, co z kanalizacją na Bieńcu. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła, że kanalizacja 

tam też jest w pewnym momencie, gdzie nie ma odwodnienia rowami.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że panu 

radnemu chodzi o sanitarkę.    

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła, że wójt 

napisał, że planuje w najbliższych 10 latach.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest już 

zgłoszenie zrobione, więc nie może być etapów.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że trzeba 

byłoby jakoś podzielić kosztorys, bo dokumentacja jest jedna. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że należałoby 

wystąpić do wójta gminy czy będzie partycypował, bo nie mamy żadnego pisma,  

tzn. żeby wójt zabezpieczył środki i Zarząd ponownie rozpatrzy tę sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie musi 

zabezpieczać tylko niech coś zadeklaruje.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, albo 

niech pan wójt zadeklaruje, czy z wolnych środków podzieli to i wtedy jeszcze raz 

Zarząd pochyli się nad sprawą. Udzielił głosu panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy chodzi o ten 

chodnik, o którym mówiła radna Błach.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że cały czas jest 

mowa o chodnikach powiatowych. Podkreślił, że chodniki powiatowe w powiecie 

pajęczańskim nie są realizowane. Jeżeli jakaś gmina chciałaby zrobić chodnik  

na terenie powiatu pajęczańskiego to go sobie robi, wnosi o grunt. Zapytał,  

czy powiat jest taki bogaty. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że może bogaci nie jesteśmy, ale jak budujemy w jednej gminie, a w drugiej nie. 

Jeżeli pan wójt zadeklaruje partycypację to Zarząd Powiatu pochyli się nad sprawą. 

Dodał, że mają być jeszcze jakieś środki zewnętrzne dotyczące budowy chodników, 

naprawy nawierzchni.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, jeśli się da sam 

chodnik. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że z dokumentów 

wynika, że projekt już jest za 80 tys. zł na całość. Podkreślił, że jest zdania,  

aby to robić kompleksowo.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak 

tylko głównie chodzi o chodnik.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał po co ten projekt jest 

zrobiony.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, aby odpisać,  

że przymierzamy się do zrobienia całości tylko jeszcze nie wiemy, kiedy. Dodał,  

że to będzie brzydko wyglądać, jest 5 m i trzeba zrobić.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że jak już 

zdecydowaliśmy się na projekt to z tą myślą, żeby zrobić tę drogę jak się należy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że można to podzielić na lata.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że może będzie jakiś program.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu wyraziła swoje zdanie, 

aby zrobić całościowo, załóżmy pół kilometra czy kilometr. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to nie rozwiązuje problemu, bo oni chcą, aby dzieci miały bezpieczne dojście  

do szkoły - głównie o to chodzi i do kościoła.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, aby odpisać,  

że Zarząd przyjrzy się, że jeżeli będą jakieś środki zewnętrzne, to pochyli się nad  

tą sprawą.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  
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Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zaproponował, aby w tym 

momencie jednak dążyć do tego, aby wykonać to kompleksowo, a jeśli chodzi  

o bezpieczeństwo to może zamontować jakieś progi zwalniające.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu poinformowała, że tam 

są progi.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że jak słucha 

wypowiedzi, żeby zrobić sam chodnik to zastanawia się po co był projekt.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, żeby 

zacząć od chodnika.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że jest przeciwko.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że rozumie. Chodzi o to, aby wójt wystąpił z pismem czy zadeklaruje środki. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zauważył, że to jest świeży projekt,  

a jest ileś projektów, które lata leżą i czekają, a tu jest świeży projekt i od razu, żeby 

robić dodając, że nie wie czy jest aż tak wielka potrzeba. Powiedział, aby poczekać 

może w tym roku będą jakieś wnioski na ścieżki.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że będą pieniądze z tego, co mówił pan minister Adamczyk chyba 1 mld zł na cały 

kraj to na województwo przypadnie około 50 mln zł.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, kto zrobił ten projekt. 

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że wspólnie z gminą.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, aby odpisać,  

że przyjrzymy się tematowi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w ten sposób już odpowiadaliśmy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że pan wójt  

nie odpisał.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powrócił do pierwszej 

koncepcji odpowiedzi, a mianowicie, że Zarząd ponawia prośbę w celu 

przyspieszenia działań i ponownie proponuje się przejęcie tej drogi przez gminę.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu zapytała, czy tej też,  

bo to jest na Bieńcu.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że może 

przejąć i złożyć wniosek.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu dodała, że chodzi  

o przejęcie w zarządzanie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu dopowiedział, że na czas 

realizacji inwestycji. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarząd powiedział, aby w ten sposób odpisać. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zarządził głosowanie, kto jest 

„za” taką koncepcją udzielenia odpowiedzi.  

  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi wnioskodawcy na wniosek dotyczący zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie powiatu na rok 2022 na wykonanie chodnika  

w ciągu drogi powiatowej Nr 4525E w miejscowości Bieniec od posesji nr 1  

do posesji nr 30, zgodnej z decyzją podjętą na CXXVII posiedzeniu Zarządu,  

do przygotowania odpowiedzi zobowiązując Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Miejskiej w Wieluniu Pana  

Andrzeja Gęsiaka w sprawie opracowania projektu przebudowy drogi 

powiatowej Nr 4508E w miejscowości Kurów, ul. Wieluńska. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu przekazał, że są zaproszeni  

w niedziele na spotkanie z mieszkańcami. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pojedzie  

na to spotkanie dodając, że porozmawia z mieszkańcami i Zarząd podejmie decyzję. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, czy Zarząd zostawia 

tę sprawę jako w toku.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak. 
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        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję 

o pozostawienie punktu pn. „Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Miejskiej  

w Wieluniu Pana Andrzeja Gęsiaka w sprawie opracowania projektu przebudowy 

drogi powiatowej Nr 4508E w miejscowości Kurów, ul. Wieluńska” jako sprawę  

w toku (głosowało 5 członków Zarządu).  

  Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

        Pkt 14 

Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Grzegorza 

Mielczarka, złożonego na XLVI posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w dniu 29.12.2021 r. w sprawie lepszego 

doświetlenia bądź zamontowania progów zwalniających na przejściu  

dla pieszych w miejscowości Młynisko przy Szkole Podstawowej i Publicznym 

Przedszkolu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że jest odpowiedź 

pani kierownik.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że odpowiadali  

już na to pismo także w następnym naborze Zarząd się pochyli.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała, że Młynisko 

już wcześniej było parę razy omawiane.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powtórzył, że jak będzie kolejny nabór 

na przejścia. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że złożymy.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zaznaczył, że należy 

odpowiedzieć pani przewodniczącej, że Zarząd podtrzymuje pismo, które było 

wcześniej. Poprosił, aby przygotować dla niego pismo takiej samej treści, które 

podpisze. Zapytał, czy jest zgoda Zarządu.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi wnioskodawcy na wniosek złożony na XLVI posiedzeniu 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w dniu  

29.12.2021 r. w sprawie lepszego doświetlenia bądź zamontowania progów 

zwalniających na przejściu dla pieszych w miejscowości Młynisko przy Szkole 

Podstawowej i Publicznym Przedszkolu, zgodnej z decyzją podjętą na CXXVII 

posiedzeniu Zarządu, do przygotowania odpowiedzi zobowiązując Kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

       Pkt 15 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Biała Pana Aleksandra Owczarka  

w sprawie ustalenia terminu wspólnego spotkania organów wykonawczych  

i ewentualnie zainteresowanych radnych gminnych i powiatowych dotyczącego 

współpracy w zakresie działań na drogach powiatowych. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

ustalić termin spotkania dodając, że chętnie pojadą i porozmawiają. Przekazał,  

że na najbliższy Zarząd zaproszą zainteresowanych.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, aby jechać 

do nich, skoro do siebie zapraszają.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

odpowiedź, że w związku z wnioskiem pana wójta, Zarząd Powiatu jest gotów  

do rozmów po ustaleniu z kierownictwem starostwa terminu spotkania.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, aby ustalić 

termin spotkania.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował termin 

20.01.br, na który zaproszą panią kierownik, przedstawicieli PZD oraz aby pismo  

do pana wójta w poniedziałek zostało wystosowane.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że radnych 

powiatowych z gminy Biała, radnych gminy Biała. Zaproponował, aby zadzwonić 

teraz do pana wójta i zrobić przerwę w obradach.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 10 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady  

Zarządu Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje  

w składzie 4 osobowym. Nieobecny Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że po rozmowie z Wójtem Gminy Biała termin spotkania został ustalony na dzień 

20.01.2022 r. godz. 10.00 miejsce: siedziba Urzędu Gminy Biała, w związku  

z powyższym należy przygotować odpowiedź w przedmiotowej sprawie do Wójta 

Gminy Biała, powołując się na rozmowę telefoniczną Starosty Wieluńskiego  

z Wójtem Gminy Biała z dnia 14.01.2022 r.  

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu wyznaczył termin spotkania na dzień 20.01.2022 r.  

godz. 10.00 miejsce: siedziba Urzędu Gminy Biała, w związku z powyższym należy 

przygotować odpowiedź w przedmiotowej sprawie do Wójta Gminy Biała, powołując 

się na rozmowę telefoniczną Starosty Wieluńskiego z Wójtem Gminy Biała z dnia  

14.01.2022 r. Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

    Pkt 16 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu  

Pana Henryka Wojcieszaka złożony na CXXV posiedzeniu Zarządu w dniu 

20.12.2021 r. w sprawie rozpoznania przez Powiatowe Centrum Zarządzania 

Kryzysowego możliwości powiadamiania mieszkańców o planowanym 

dłuższym wyłączeniu energii elektrycznej na terenie powiatu wieluńskiego 

poprzez system SMS-owego powiadamiania ludności tzw. alert RCB. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że wnioskodawca na pewno zapoznał się z projektem odpowiedzi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że zapoznał się. 

Dodał, że jest napisane, że na terenie powiatu są gminy, które posiadają system 

powiadamiania SMS. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że przed Zarządem otrzymał materiał dotyczący aplikacji Blisko – kanał sms bez 

limitowanych miesięcznie wiadomości sms.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał przez jakie gminy jest  

to robione. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że przez gminę Mokrsko. Dodał, że wie, że niektóre gminy mają.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował, że Kiełczygłów 

też kiedyś miał, ale drogo to kosztowało i wójt to zlikwidował.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że Rządowe Centrum powinno powiadamiać. Dodał, że o każdym powiadomieniu, 

które wpływa do Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego natychmiast jest 

informowany Wojewódzki Sztab Zarządzania Kryzysowego i oni wtedy podejmują 

decyzję. Zaznaczył, że komunikat był źle sformułowany, ludzie wpadli w panikę. 

Poinformował, że miał mnóstwo telefonów w sprawie wyłączenia energii,  

bo ludzie dowiedzieli się z prasy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie wszędzie była 

wtedy w powiecie wieluńskim.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to nie była 

awaria tylko było to planowane wyłączenie energii. Powiat powinien dostać tylko 

informację w celu powiadomienia Wojewódzkiego Zarządzania i podległych 

jednostek gmin, a każda gmina powiadamia swoich mieszkańców, czy to kurendą, 

ale chodziło głównie o to, że ta informacja była źle sformułowana, bo nie wie 

dlaczego podawaliśmy informację w prasie. Należało tylko napisać, jeśli energetyka 

do nas się zwróciła, że w związku z planowanym remontem linii czy przyłączeniem, 

bo wymieniali linię wysokiego napięcia, dlatego musiała być wyłączana energia  

w całym powiecie, a to miało miejsce w posterunku energetycznym w Wieluniu. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie jest do końca 

pewien czy w całym powiecie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że w całym 

powiecie, bo miał telefony od mieszkańców z różnych gmin.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że sytuacja wtedy 

wyglądała wtedy w ten sposób, że np. na stronie internetowej naszego starostwa  

to się nie pojawiło, bo z dwóch osób, które obsługują facebooka to akurat jedna 

osoba  była na kwarantannie, a druga na urlopie. Pan Wojciech Panek obdzwonił 

wszystkie gminy, szpitale, itd. Chodzi o systemowe rozwiązanie pewnych spraw. 

Podkreślił, że może uda się włączyć to w program dotyczący teleinformatyzacji 

Łódzkie 2022-2027, o którym Zarząd rozmawiał.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił koszt: 

wariant II 10 455 zł brutto, opłata miesięczna 195,57 zł. Jest firma, która jest gotowa 

do współpracy. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jak to wygląda.  

Czy mieszkańcy mieliby założyć sobie aplikację.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarząd odpowiedział, że nie. Urząd Gminy 

wysyła np. na komórki, w gminie można było podać. Poinformował, że dostaje alerty 

z gminy Skomlin.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy na cały powiat  

nie byłoby to o wiele droższe. Zapytał, czy to jest oferta dla powiatu, czy dla gminy. 

Cena może zależeć od ilości osób.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że nie ma 

dla kogo to jest, dodając po chwili, że dla powiatu też. Dodał, że wszyscy członkowie 

Zarządu otrzymają ten materiał.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu reasumują: sprawa leży  

po stronie gmin.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tę aplikację gmina 

Wieluń też ma.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że Mokrsko również.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

przyjął przez aklamację projekt odpowiedzi.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął przez aklamację projekt  odpowiedzi  

na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Henryka Wojcieszaka, 

złożony na CXXV posiedzeniu Zarządu w dniu 20.12.2021 r. w sprawie rozpoznania 

przez Powiatowe Centrum Zarządzania Kryzysowego możliwości powiadamiania 

mieszkańców o planowanym dłuższym wyłączeniu energii elektrycznej na terenie 

powiatu wieluńskiego poprzez system SMS-owego powiadamiania ludności tzw. alert 

RCB.            

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 17 

Przyjęcie sprawozdania Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2021 r. - temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że będzie 

zmiana w składzie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku i jak tylko wróci pan Panek 

trzeba przygotować stosowną uchwałę, ponieważ trzeba powołać nowe osoby.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to będzie w formie 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. Zapytał, 

czy są uwagi do sprawozdania. Nikt nie zgłosił uwag. Zarządził głosowanie „za” 

przyjęciem sprawozdania.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku za 2021 r. - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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  Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie układu 

wykonawczego do budżetu na 2022 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odniósł się do gospodarki 

mieszkaniowej Dział 700, paragraf 0750 gdzie jest podział na jednostki. Zapytał,  

czy to są wypracowane jakby przez te jednostki i one później w dochodach też się 

pojawiają w wydatkach.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że te dochody 

przekazują do nas, a my na wydatki przekazujemy im środki zgodnie z ich planem, 

oni oczywiście w swoich planach uwzględniają te dochody i chcą żeby te dochody  

im oddać. To jest plan dochodów, jednostki realizują i muszą przekazać do budżetu, 

my przekazując im wydatki, dajemy środki na realizację zgodnie z tym planem.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński poruszył kwestię subwencji.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że subwencji  

to brakuje i są z niej realizowane różne wydatki.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że mówił  

o dochodach. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że z subwencji 

są tylko przy starostwie w dochodach. Jeżeli dochody są przy jednostce  

to są określone przy jednostce, a reszta wszystkich wpływów jest przy starostwie,  

czyli urzędzie, który obsługuje dany budżet.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że subwencje później raz  na miesiąc przekazujemy w takiej części jaką dostajemy 

na poszczególną placówkę, zgodnie z ich planem.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do środków  

jak zatwierdzana była likwidacja rachunków dochodów własnych ze szkół i zapytał, 

czy to jest przerzucone jakąś jedną kwotą.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odnośnie kont już 

przeprowadził jedną sprawę. Dodał, że jeżeli było przy budżecie w tamtym roku 
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jednostka miała przykładowo 100 tys. zł zwykłych dochodów,  a z dochodów 

własnych miała np. 300 tys. Zł, to w tym roku zrobiliśmy to w jednym „worku”  

400 tys. zł na planie wydatków, czyli odpowiednio powiększył budżet danej jednostki 

o kwotę tych zrealizowanych przewidywanych przez nich dochodów na podstawie 

roku poprzedniego.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jak rozumie 

fizycznie rachunki są zamknięte.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 10 minutową 

przerwę w obradach.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady  

po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 766/22 w sprawie układu wykonawczego do budżetu na 2022 r. (głosowało 5 

członków Zarządu).         

 Uchwała Nr 766/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o prowadzenie obrad pana wicestarostę.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński ogłosił 10 minutową przerwę  

w obradach Zarządu.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady po przerwie. 

Zarząd Powiatu obraduje w 4 osobowym składzie. Nieobecny Pan Marek Kieler.  
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    Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

podległym jednostkom informacji o ostatecznych kwotach dochodów  

i wydatków tych jednostek na 2022 rok.  

  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 767/22 w sprawie przekazania podległym jednostkom informacji o ostatecznych 

kwotach dochodów i wydatków tych jednostek na 2022 rok (głosowało 4 członków 

Zarządu) (nieobecny Pan Marek Kieler).       

 Uchwała Nr 767/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

    Pkt 20 

 Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2022. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do załącznika nr 3  

i kwoty 700 tys. zł przekazanej do budżetu państwa. Zapytał, czy  mamy dochody 

przekazujemy je do budżetu, oddajemy, czy one wracają w jakiś sposób.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że to są dochody 

związane z realizacją zadań zleconych, które my realizujemy i przekazujemy  
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do Skarbu Państwa. Część z tych dochodów jest naszym dochodem, odpowiednio 

5% w niektórych przypadkach.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 768/22 w sprawie opracowania planu finansowego zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2022 (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Marek 

Kieler).  

Uchwała Nr 768/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. Poprosił o omówienie punktu 21 i 22.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił punkt 21 i punkt 22.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 769/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny 

Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 769/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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   Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że pan skarbnik 

omówił już ten punkt. Zapytał, czy w związku z pożyczką potrzebujemy jakąś opinię.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że będziemy 

potrzebować, dlatego też nie czekał na decyzję pozytywną z Wojewódzkiego 

Funduszu tylko już chciał to wprowadzić, żeby móc już teraz wystąpić o opinię  

do Regionalnej Izby Obrachunkowej (RIO) i jak będzie decyzja pozytywna mieć  

tę pozytywną opinię i żeby można było podpisywać umowę dotyczącą pożyczki.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 770/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2022-2033 (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Marek Kieler). 

Uchwała Nr 770/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński ogłosił 5 minutową przerwę  

w obradach Zarządu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady po przerwie. 

Zarząd Powiatu obraduje w 4 osobowym składzie. Nieobecny Pan Marek Kieler.  
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Pkt 23 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w punkcie  

pn. „Sprawy bieżące” jest sprawa dotycząca Wezwania do zapłaty kwoty 

2.060.114,36 zł, doręczonego w dniu 31.12.2021 r., skierowanego do Powiatu 

Wieluńskiego przez Gminę Wieluń. Powitał panią mecenas i poprosił  

o zaproponowanie ogólnej treści odpowiedzi.  

Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w/m poinformowała,  

że w jej ocenie stanowisko Zarządu powinno być negatywne w odniesieniu  

do żądania spełnienia świadczenia na rzecz miasta Wieluń. Nie zostały jej 

przedstawione i nie ma wiedzy, żeby były jakiekolwiek materiały i jakiekolwiek 

podpisane dokumenty w powiecie wieluńskim świadczące o zaciągnięciu skutecznym 

zobowiązania przez powiat wieluński względem miasta Wieluń na kwotę wskazaną  

w wezwaniu do zapłaty.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zaproponował przygotowanie pisma w charakterze takim jak mówiła pani 

mecenas. Zapytał, kto z członków Zarządu jest „za” taką odpowiedzią. Poprosił panią 

mecenas o przygotowania odpowiedzi.   

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o negatywnym rozpatrzeniu żądania zapłaty kwoty 2.060.114,36 zł – dot. wezwania  

do zapłaty doręczonego w dniu 31.12.2021 r., a skierowanego do Powiatu 

Wieluńskiego przez Gminę Wieluń, zobowiązując do przygotowania odpowiedzi 

radczynię prawną Starostwa Powiatowego w Wieluniu (głosowało 4 członków 

Zarządu) (nieobecny Pan Marek Kieler).       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 24 

Wolne wnioski. 

 

Na CXXVII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

złożone.  
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Pkt 25 

Zamknięcie CXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CXXVII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu, 

dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


